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Bondelagene i Bjugn og Ørland kommuner 
 
 
 
 
Til 
Fylkesmannen i Sør-Trøndelag 
Miljøvernavdelingen      Bjugn, 28.09.2017 
 
 
 
 
 
 
Innspill til Høring vern av sjøarealene Kråkvågvaet, Grandefjæra, Bjugnfjorden 
 
 
Bjugn Bondelag og Ørland Bondelag er svært skeptiske til de vern som foreslås i Bjugn kommune og 
Ørland kommune sine sjøområder. For oss fremstår det som forbud, og det synes vi er altfor bastant, 
med tanke på eventuelle kommende næringsvirksomheter.  
Bondelagene i Bjugn og Ørland er ikke imot vernet i seg selv, men det må finnes åpninger for å 
gjennomføre tiltak i framtida, som grunneierne enda ikke har tenkt på.  
 
Bondelagene vil påpeke noen faktorer: 
-Sterkere vern i Grandefjæra fører til at det blir vanskeligere å få gjennomført senkning av utløp til 
drenering av vatn osv. Er det strengt tatt nødvendig med nytt vern her? 
-Vernet vil begrense sanduttak, dette er svært vanlig for grunneierne 
-Vernet vil gi begrensninger på ferdsel, aktivitet og ivaretakelse av den enkelte grunneiers ressurser 
-Mulighet for utnyttelse av arealet og ressursene i randsonen blir borte med et omfattende vern 
-Etablering av nye kai-anlegg/utlegg vi bli umulig å få godkjent 
-Det ligger ingen forslag om avbøtende tiltak/erstatning eller økonomisk kompensasjon for 
grunneierne pga nytt og omfattende marint vern 
 
Bondelagene ber om at innspillene blir tatt med i vurderingen av kommende verneplan for 
sjøområdene Kråkvågvaet, Grandefjæra og Bjugnfjorden. 
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